照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION

24 04 2020 監管局行政總裁韓婉萍女士 (左)接受 Now TV 節目《樓 市每日睇》訪問,提及監管局 及政府分別為個人持牌人提 供的資助,以及局方的規管 工作。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon (left) attends an interview by Now TV. She talks about the subsidies provided respectively by the EAA and the Government to individual licensees, as well as the regulatory work of the EAA.





06 05 2020 監管局執行總監陳汝儆先生接 受有線電視直播節目《港樓論 市》訪問,談及有關香港境外 物業的投訴,以及購買境外物 業時要注意的要點。

EAA Director of Operations Mr UK Chan attends an interview in a live program of Cable TV. He talks about the complaints regarding properties situated outside Hong Kong and the points-tonote when purchasing non-local properties.

19. **05** 2020

監管局行政總裁韓婉萍女士再 度接受無綫電視節目《日日有 樓睇》訪問,向觀眾分享一些 較常見的紀律研訊個案。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon attends the second series interview of TVB program "A Property A Day". Ms Hon shared with the audience on several typical inquiry hearing cases.



照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION



08/2002

監管局舉行資格考試優異生頒獎典禮,嘉 許在資格考試中考獲優異成績的考生。

The EAA held an Awards Presentation Ceremony to honour candidates who passed the Qualifying Examinations with commendation.

06/2012

監管局行政部門在業界季度聯絡會議上向地 產代理業界商會代表講解有關提供二手住宅 物業面積的執業通告的細節。

The EAA Administration explained the details of the practice circular on providing the floor area information of second-hand residential property at the quarterly trade liaison meeting.



部析地產代理專業化發展路向 專業論壇 SEATE AGENTS AUTHORITY CENTS (在於

06/2013

監管局舉辦專業論壇,探討地產代理專業 發展的路向。

The EAA held a professional forum to explore the direction of the professional development of estate agents.